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Název  1. zasedání finančního výboru 

Datum konání 14.11.2018 

Místo konání Zasedací místnost  MÚ Šlapanice 

Přítomni 

Ing. Miroslav Staněk , Mgr. Alexandra Peschlová ,  Alena 
Maršálková, Ing. Jana Skácelová , Ing. Petr Horák , Ing. Martin 
Adamec 
Hosté: Bc. Světlana Stárková , Mgr. Michaela Trněná 

Omluven Ing. Eva Míčová , Ing. Gabriela Riegrová , Jaroslav Daňo 

Program Viz. níže 

Obsah 

 
Program: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Rozpočet 2019 

3. Rozpočtový výhled 2019-2021 

4. Dotace spolkům 2019 

5. Diskuze členů FV - různé 

6. Závěr 
 

Průběh jednání: 

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jednání zahájeno v 17:00. Zapisovatelem určen Ing. Staněk, ověřovatelem bude Ing. Jana 

Skácelová. Předseda FV konstatoval přítomnost 6 členů FV, FV je usnášeníschopný. 

Schválen program jednání. 

       Hlasování: 6 pro   - návrh schválen 

 

2.   Rozpočet 2019 

Předseda FV a vedoucí FO Bc. Světlana Stárková představili členům FV návrh rozpočtu 

na rok  2019.    

Připomínky a dotazy v diskusi: 

       - Ing. Petr Horák – v investicích jednosměrky - které to budou ? 

          Bc. Stárková – nepatří tam, zůstal text v popisu, bude opraveno  

- přechody na Nádražní zůstávají 

        -nákup sýpky ELITA 15 mil. v rozpočtu – co tam město chce a kolik bude stát přestavba? 

           Starostka – je to historická budova v přímém sousedství areálu „Cukrovaru“ ,definitivní 

                              rozhodnutí co tam bude není, bude o tom veřejná diskuse , město zvažuje 

                              využití jako  kulturní dům a muzeum 

        -Ing. Martin Adamec - pódium v parku – v rozpočtu částka 3mil. – jak bude vypadat , 

                                           zůstane část původního? 

            předseda FV – původní nezůstane, bude zcela nové, víceúčelové s možností letního 

                                       posezení 
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             -P. Alena Maršálková – v příjmech rozpočtu 3 mil. poplatky za ukládání odpadů ? 

              Předseda FV – nebude - skládka je uzavřena, opravit v rozpočtu vyjmutím této částky 

        -Ing. Petr Horák – v rozpočtu částka 44 mil. za prodej pozemků lokalita Ponětovská, 

                                       prodej nebude, vyjmout z rozpočtu , pokud by prodej byl udělat  

                                       rozpočtové opatření   

              předseda FV – záměr na prodej pozemků nebyl na ZM uzavřen, bude doplnění dle  

                                   úkolu ze ZM a následné konečné rozhodnutí ZM o záměru , z toho 

                                  pohledu prodej stále běží, pokud ZM rozhodne, že prodej nebude tak se 

                                  částka z rozpočtu vyjme a udělá se rozpočtové opatření 

      

 - P. Alena Maršálková – výdaje na mzdy par. 6171 – vnitřní správa navýšení celkové částky 

                                       neodpovídá avizovaným 5%  

           předseda FV – částka je na zákonné navýšení 5% a rezerva na poddimenzovaný úřad  

                                    (chybí cca 6 pracovníků) 

                                    - co se týká benefitů pracovníků úřadu , předseda FV v minulém vol.      

                                     období zjišťoval  benefity měst  podobné velikosti v JM kraji a 

                                    Šlapanice byly spíše na konci  

- Bc. Světlana Stárková -snížení výdajů (příspěvku) na § 3113 – ZŠ o 3,516 mil. Kč a příjmů z 

                  odpisů o 2,037 mil. Kč, tj. snížení schodku rozpočtu o 1,479 mil. Kč. Škole je 

                  přidělena stejná výše příspěvku jako na rok 2018 navýšená pouze o rozdíl v odvodu 

                  odpisů roku 2018 a 2019. 

 
-Předseda FV  navrhl částku na dotace pro místní spolky na rok 2019 ve výši 1,5 mil. Kč 

 

Návrh usnesení: 

      FV doporučuje ZM ke schválení návrh rozpočtu města na rok 2019 po zapracování 

      připomínek a předkládá  svoje stanovisko RM. 

           Hlasování: 5 pro 

                               1 se zdržel  (Ing. Petr Horák) 

              Návrh schválen   

 

    3.  Rozpočtový výhled 2019 - 2021 

 Vedoucí FO Bc. Světlana Stárková členy FV seznámila s rozpočtovým výhledem na roky   

2019-2021.    

Návrh usnesení: 

      FV doporučuje ZM ke schválení návrh rozpočtového výhledu města  na rok   

      2019 - 2021  a předkládá  svoje stanovisko RM.  

                 Hlasování: 6 pro 

                   Návrh schválen    

   
 Vyhotovil:  
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   4. Dotace spolkům 2019 

Předseda FV seznámil členy FV s organizací dotací v roce 2019. 

    Pracovní skupina, která vytvářela pravidla v předchozích letech končí. Organizaci a 

kontrolu   dodržování pravidel včetně organizace kontroly spolků bude zajišťovat FV. FV 

schválí časový harmonogram dotací, celkovou   částku na rok 2019 v navržené výši 1,5 mil. 

Kč a rozdělení celkové částky na jednotlivé   granty a individuální dotace (sport -850.000,-

Kč , kultura – 200.000,- Kč a individuální – 450.000,- Kč). Došlo také k drobným úpravám 

ve formulářích a žádostech na základě podnětů od spolků v průběhu dotací v roce 2018. Dále 

navrhujeme upravit v individuálních žádostech větší podporu mládeže navýšením kritéria 

struktura účastníků z 6 na 10 bodů a zavedením nového kritéria členská základna mládež do 

18 let. V grantu sport navrhujeme navýšit kritérium počet členů mládeže z 1,5 bodu na 2 

body. Po odsouhlasení v RM seznámí p. Trnková se  změnami všechny spolky. 

    Návrh usnesení: 

    FV schvaluje celkovou částku na dotace v roce 2019 ve výši 1,5 milionu a její 

rozdělení:  sport 850.000,- Kč , kultura 200.000,-Kč a individuální 450.000,- Kč. 

 FV dále schvaluje harmonogram dotací na rok 2019 a upravená pravidla dotací na rok 

2019. 

                 Hlasování: 6 pro 

                 Návrh schválen 

 

 5.   Diskuze členů FV - různé 

FV se dohodl na termínech jednáním FV a to vždy ve středu v 18:00 hodin. 

  Další termín jednání FV bude v lednu  roku 2019. 
 

    6.   Závěr 

Jednání bylo ukončeno v 18:35. 

Zpracoval a zapsal: Ing. Miroslav Staněk 

V Šlapanicích 14. 11. 2018 

 

 

 

Ing. Miroslav Staněk                                           Ing. Jana Skácelová 
předseda výboru       ověřovatelka zápisu 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

Vyhotovil : Ing. Miroslav Staněk 

Podpis : 
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